
  

 SBK Malmö Brukshundklubb PROTOKOLL FÖR STYRELSEMÖTE  

Datum: 2024-06-05 kl: 19:30             
  

Närvarande:  
Glenn Andersson, Tina Ohlsson, Eva Engeln Persson, Cecilia Uddman, Gunilla Arvidsson, Tereze Lindgren, 
Rikard Smitt, Chatrine Kolander  

1. Mötets öppnade 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

2. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  

4. Godkännande av tidigare mötesprotokoll  
Tidigare mötesprotokoll godkändes.  

4. Rapporter  

4.1 Ekonomi  
Klubben kommer att överföra pengar till ett räntebärande konto eftersom det är pengar som inte används i den 
dagliga verksamheten.  

Diskussion om körersättning till instruktörer som kör till skogen för kurs. Styrelsen beslutar att instruktörer ska få 
körersättning om de kör till skogen men inte till eventuell hjälpinstruktör.  

4.2 HUG  
HUG kommer att få pengar från studiefrämjandet för att utbilda en instruktör.  

Yvonnes promenader. Rickard har tillskrivit SBK centralt angående frågan om man måste vara medlem för att 
delta i promenaderna. Diskussion om promenaderna och att styrelsen tycker att det ska fortsätta för det är 
utvecklande för Malmös hundar och på sikt kan det ge medlemmar. Det är en klubbutvecklande aktivitet. 
Styrelsen beslutar att de ska få fortsätta.  

HUG ska se över anmälningsvillkoren för kurser och återbetalning.  

4:3 TK 
Klubben har två personer som vill utbilda sig till tävlingsledare i lydnad.  

TK har bestämt tävlingar på ungefär samma datum som förra året. Klubben kommer inte ha någon 
skyddstävling.  

4.4 Agilityn/Rally/specialsök 
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4:6 Markan/Kansliet/Fastigheten 
Jannica har sagt upp sig. Det finns en intressent som styrelsen diskuterar. Beslutas att lägga ut en annons på 
facebook.  

4.7 Distriktet 

4:8 Info/PR och Hemsida 

5. Beslutsfrågor    

6. Skrivelser   

7. Övriga frågor 
7.1 Öppet hus på styrelsemöten 
Diskuteras om hur det ”öppna Huset” för medlemmar ska vara på styrelsemöte. Styrelsen kommer fram till att 
det viktiga är att styrelsen är tillgängliga.  

8. Nästa möte   
Nästa styrelsemöte är den 21 augusti 2024.  

9. Mötet avslutas 
Ordförande förklarar mötet avslutat.  

…………………………….  ……………………………. 
Glenn Andersson, Ordförande  Cecilia Uddman, Sekreterare  
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